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Lillestrøm Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 12/2024 - Desember

Sted: , 2011 Strømmen

Dato: 3. desember 2024, 17:30

Deltakere: SerLaurentz Malto (daglig leder og styresekretær), Jarle Olsen Rogndokken (styrets leder og
styresekretær), Bengt Jostein Haugnes (styremedlem), Monica Wulff Skjeltorp (styremedlem),
Roger Kjos (styremedlem), Jo Jacobsen (varamedlem), Kjersti Sørensen (varamedlem) og
Lars Skogvold (varamedlem)

Deltok ikke: Bodil Bendiksen (styrets nestleder), Emma Evjen (styremedlem) og Malin Elisabet Fuløp
(styremedlem)

Møteleder: Jarle Olsen Rogndokken

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Orientering om driften

Oppdatering om viktige hendelser siden forrige styremøte ble presentert. Under møtet ble følgende aktiviteter og
arrangementer omtalt:

- 19. november: Daglig lederforum arrangert av Viken IK, deltakere: Ser.

- 19. november: Idrettsrådssamling arrangert av Viken IK, deltakere: Ser, Jo, Roger.

- 21. november: Overværelse av Hovedutvalget for Kultur, deltakere: Ser, Jo, Jarle.

- 27. november: Overværelse av Formannskapsmøte, deltaker: Ser.

Informasjonen ble tatt til orientering av styret.

4. Budsjett 2025

Daglig leder innkaller team Økonomi og styreleder til et Teams-møte etter styremøtets avslutning for å drøfte

relevante økonomiske spørsmål og oppfølging av de vedtatte tiltakene.
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5. Aktivitetsguide: Kontrakt

Protokolltekst:
Det ble stilt spørsmål vedrørende pensjonsordninger, rettigheter og yrkesskadeforsikring. Daglig leder fikk i
oppdrag å undersøke saken nærmere.

Det ble fattet følgende vedtak:

Vedtakstekst:
Styret vedtok at daglig leder skal undersøke spørsmål knyttet til pensjonsordninger, rettigheter og
yrkesskadeforsikring og legge frem en oppdatert orientering.

6. Idrettens Hederskveld

Prosjektleder, Line, presenterte status for det planlagte arrangementet. Hun ga en grundig gjennomgang av

fremdriften og de gjeldende utfordringene knyttet til gjennomføringen. Styret stilte spørsmål, og alle henvendte

bekymringer ble adressert. Informasjonen ble tatt til orientering, og det ble understreket viktigheten av videre

oppfølging i planleggingen av arrangementet.

7. Fastsette årsplan for styrets arbeid

Det ble besluttet at halvårsplanen skal ferdigstilles og forelegges styret før neste møte i januar 2025. Styret

uttrykte enighet om tidsrammen for utarbeidelsen av planen.

8. Formannskapsmøtet 27.11

Oppsummering av aktuelle saker fra formannskapsmøtet 27.11 ble presentert for styret. Styret diskuterte de

fremlagte sakene, og oppsummeringen ble tatt til orientering. Eventuelle spørsmål knyttet til sakene ble besvart.

9. Strømming i kommunale anlegg

Det ble fattet følgende vedtak:

Idrettsrådet stiller seg bak kommunens innstilling.

10. Saker til idrettstinget 2025

Daglig leder undersøker hvilke frister vi skal forholde oss til

11. Evaluering av styrets arbeid

Gjennomgangen av evalueringen for perioden 2023/2024 ble gjennomført, med fokus på tidligere oppnådde
resultater og muligheter for forbedringer. Styret drøftet den nåværende situasjonen samt strategiske tiltak for å
styrke idrettsrådets utvikling fremover. Det ble enighet om nødvendige tiltak som skal iverksettes, og de
fremtidige innsatsområdene ble fastsatt for videre arbeid. Evalueringen ble tatt til etterretning, og styret uttrykte
felles forståelse for veien videre.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

Generelle kommentarer
Line Mikkelsen var tilstede i møtet.

* * * * *

3. desember 2024
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Jarle Olsen Rogndokken

65ba4f056c38e242a6928ee0

Bengt Jostein Haugnes

65ba4f046c38e242a6928ebf

Monica Wulff Skjeltorp

65ba4f71e7f86b42e38790fd

Roger Kjos

65ba4fa905bd1242fceb880b

Følgende skal signere at protokollen er lest:

SerLaurentz Malto

66f52ebf645a57b913c2188f

Jo Jacobsen

662f86d47a5ead469251f612

Kjersti Sørensen

65ba4fcd24989742c0c99bd5

SerLaurentz Malto

2024-12-09 19:43 UTC

66f52ebf645a57b913c2188f

Jarle Olsen Rogndokken

2024-12-09 22:29 UTC

65ba4f056c38e242a6928ee0

Bengt Jostein Haugnes

2024-12-10 07:29 UTC

65ba4f046c38e242a6928ebf

Monica Wulff Skjeltorp

2024-12-10 16:06 UTC

65ba4f71e7f86b42e38790fd

Roger Kjos

2024-12-18 09:40 UTC

65ba4fa905bd1242fceb880b

Jo Jacobsen

2024-12-10 14:53 UTC

662f86d47a5ead469251f612

Kjersti Sørensen

2025-01-03 19:22 UTC

65ba4fcd24989742c0c99bd5
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Lars Skogvold

60916a3138b0d97b53c244e8

Lars Skogvold

2024-12-12 13:25 UTC

60916a3138b0d97b53c244e8


